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Protokół Nr LXXVIII 

z posiedzenia LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań w dniu 19 kwietnia 

2023 r. o godzinie 16.00 w trybie stacjonarnym. Sesja trwała do godz. 17:53. 

 

Przewodniczący obrad  – Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań  

Protokolant   – Marta Kaba 

Otwarcie LXXVIII Sesji Rady Gminy Lubań. 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań - Teresa Trefler. 

LXXVIII Nadzwyczajna Sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy Lubań na podstawie 

art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2023 r.; poz. 40 

ze zm). Sesja odbyła się w trybie stacjonarnym. 

Obecność podczas sesji potwierdziło 14 radnych (nieobecny Radny Krzysztof 

Klimczyk). Stanowiło to kworum niezbędne do podejmowania uchwał przewidzianych 

w porządku obrad.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: Wójt Gminy Lubań – Małgorzata Hercuń – Dąbrowicka, 

Skarbnik Gminy Lubań – Elżbieta Siedlecka, sołtysi Gminy Lubań oraz pracownicy Urzędu 

Gminy Lubań.  

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubań 

na lata 2023-2032.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Lubań w 2023 roku”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

terenie Gminy Lubań. 

6. Zakończenie obrad. 

Radna Małgorzata Jańczak wniosła o wprowadzenie do porządku posiedzenia dwóch 

projektów uchwał: 
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a) W sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań przeprowadzenia kontroli 

(z zakresu realizacji w latach 2022 – 2023 projektu Granty PPGR – wsparcie dzieci 

i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym), 

b) W sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań przeprowadzenia kontroli 

(z zakresu realizacji w 2022 r. przedsięwzięcia pn. Przebudowa drogi, ul. Jałowcowa 

w Uniegoszczy – koncepcja). 

Przewodnicząca zadała pytanie Wójtowi Gminy Lubań czy wyraża zgodę na wprowadzenie 

powyższych projektów uchwał do porządku posiedzenia. Wójt wyraziła zgodę. 

Z przyczyn technicznych została zarządzona przerwa. 

Wznowienie posiedzenia. 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Zarządzono głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku posiedzenia projektu uchwały 

w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań przeprowadzenia kontroli 

(z zakresu realizacji w latach 2022 – 2023 projektu Granty PPGR – wsparcie dzieci i wnuków 

byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym).  

W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych (nieobecny Radny Leszek Woźniak). 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

i 2 głosach „wstrzymujących się”, uchwała została wprowadzona do porządku posiedzenia. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Angelika Zioła. 

Głosy „wstrzymujące się”: Marian Kaleta, Renata Żołędziewska. 

 

Głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie 

zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań przeprowadzenia kontroli (z zakresu 

realizacji w 2022 r. przedsięwzięcia pn. Przebudowa drogi, ul. Jałowcowa w Uniegoszczy – 

koncepcja). 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, uchwała została wprowadzona do porządku posiedzenia. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 
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Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: Marian Kaleta. 

Z przyczyn technicznych została zarządzona przerwa. 

Wznowienie posiedzenia. 

Przewodnicząca odczytała porządek posiedzenia po przegłosowanych zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubań 

na lata 2023-2032. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Lubań w 2023 roku”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

terenie Gminy Lubań. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań 

przeprowadzenia kontroli. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań 

przeprowadzenia kontroli. 

8. Zakończenie obrad. 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku 

posiedzenia z przegłosowanymi zmianami. 

W sesji uczestniczy ponownie Radny Leszek Woźniak.  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, porządek posiedzenia został zmieniony.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz 
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Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Leszek Woźniak. 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Głos zabrała Wójt Gminy Lubań, odnosząc się do wniosku złożonego przez Radnych podczas 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Gminy Lubań – do punktu: wnioskuję o 

zwiększenie wydatków o kwotę 43. 000 zł w dziale 921, rozdziale 92109, § 6050 – zadanie 

inwestycyjne „Rozbudowa parkingu przy świetlicy wiejskiej w Kościelniku”. 

Wójt poinformowała, że wnioskuje o 45 tys. zł, radni wycofują 45 tys. zł na rozbudowę 

parkingu i budowę wiaty turystycznej (gdzie dofinansowanie z LGD „Partnerstwo Izerskie” 

wynosiło 57 903 zł) – a następnie radni wnioskują o zwiększenie wydatków o kwotę 43 tys. zł 

na rozbudowę parkingu. Zaznaczyła, że to różnica w wysokości zaledwie 2 tys. zł.  

Następnie Wójt odniosła się do kolejnego punktu wniosku: Zwiększenie wydatków o kwotę 

30.000 zł w dziale 900, rozdziale 90015, § 6050 – zadanie inwestycyjne „Wykonanie 

oświetlenia drogowego od budynku nr 15 do krzyżówki w kierunku remizy w Radostowie 

Górnym – dokumentacja”. Wójt nadmieniła, że nie widzi potrzeby przygotowywania kolejnej 

dokumentacji – lepiej byłoby przystąpić do realizacji zadań których dokumentacja już została 

przygotowana.  

Wójt przystąpiła do omówienia kolejnej części wniosku: zwiększenie wydatków o kwotę 

80.000 zł w dziale 921, rozdziale 92109, § 6050, zmieniając jednocześnie nazwę zadania 

inwestycyjnego na „Modernizacja świetlicy wiejskiej w Henrykowie Lubańskim – rozbudowa 

centralnego ogrzewania”. Zdaniem Wójta wnioskowana kwota nie jest potrzebna na realizację 

przedmiotowego zadania.  

Radna Małgorzata Jańczak stwierdziła, że Wójt odniosła się do wniosku złożonego podczas 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji. Zaznaczyła, iż przygotowany został nowy wniosek 

zawierający zmiany – za chwilę zostanie przedłożony organowi wykonawczemu oraz Radzie. 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy Lubań, odnosząc się do kwestii zobowiązania 

z ubiegłego roku i związaną z nim kwotą w wysokości 829 496,00 zł oraz do kwestii zakupu 

sprzętu w ramach projektu: „Granty PPGR – wsparcie dzieci i wnuków byłych pracowników 

PGR w rozwoju cyfrowym” (kwota 13 526,00 zł) – Skarbnik odczytała fragment pisma na 

wskazany temat wystosowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową: […] wskazać także 
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należy, że budżet jednostki samorządu terytorialnego musi być realny, co wiąże się z potrzebą 

ujęcia w nim wszystkich wydatków powstających w danym roku budżetowym – również 

tych, które zostały poniesione bez wcześniejszego zaplanowania. Zmiana budżetu nie będzie 

w tym przypadku służyła legalizacji nieprawidłowego działania organu wykonawczego, a 

jedynie urealnieniu wielkości budżetu. Regionalne Izby Obrachunkowe nie są uprawnione do 

decydowania o kształcie budżetu jednostki samorządu terytorialnego, z wyjątkiem 

przypadków przewidzianych przepisami prawa, w tym działania na wniosek organu jednostki 

samorządu terytorialnego. Kształt uchwały budżetowej jednostki samorządu terytorialnego 

jako najważniejszego dokumentu stanowiącego podstawę gospodarki finansowej w gminie 

winien być efektem współpracy organów gminy w ramach przypisanych im przez 

ustawodawcę kompetencji”.  

Wójt Gminy Lubań nadmieniła jeszcze, ze podczas komisji wnioskowała o zasilenie konta 

GOKiS-u w Lubaniu, co spotkało się z krytyką podczas posiedzenia Komisji. GOKiS na 

działania kulturalne (oprócz utrzymania świetlic i bibliotek) 16 tys. zł. Jeśli konto nie zostanie 

zasilone, Wójt będzie wnioskowała o rozwiązanie GOKiS-u. 

Radna Małgorzata Jańczak odniosła się do kwestii poruszonych przez Panią Wójt: 

1. GOKiS: w uchwale budżetowej na 2023 r. Wójt wnioskowała o kwotę 660 882,00 zł 

(na cały rok). W tej chwili w planie mamy zatwierdzone 646 660,00 zł – jest to 

większa kwota od wnioskowanej przez Panią Wójt.  

2. Urealnienie budżetu: Skarbnik odczytała pismo, którego wynika, że uchwała budżetowa 

winna być efektem współpracy pomiędzy dwoma organami (wykonawczym 

i uchwałodawczym) – Radna zaznaczyła, że zwraca uwagę na ten fakt podczas każdej 

komisji oraz sesji. Zauważyła również, że Pani Wójt nie ma woli rozmowy z Radnymi 

na temat zmian wprowadzanych do budżetu.  

Następnie odczytała wniosek do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok: 

Wnioskuję o: zwiększenie w dziale 801, rozdz. 80101, paragrafie 6050 wydatków o kwotę 

10.000 zł poprzez wprowadzenie zadania inwestycyjnego "Zakup/montaż szlabanu 

wjazdowego dla Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pisarzowicach", zwiększenie wydatków 

o kwotę 80.000 zł w dziale 921, rozdz. 92109, paragrafie 6050 – zadanie inwestycyjne 

"Modernizacja świetlicy w Henrykowie Lubańskim Odnowa Dolnośląskiej Wsi", zwiększenie 

wydatków o kwotę 30.000 zł w dziale 900, rozdziale 90015, paragrafie 6050 – zadanie 

inwestycyjne "Wykonanie oświetlenia drogowego od budynku nr 15 do krzyżówki w kierunku 
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remizy w Radostowie Górnym – dokumentacja“ zwiększenie wydatków o kwotę 40.000 zł 

w dziale 900, rozdz. 90015, paragrafie 6050 – poprzez wprowadzenie zadania inwestycyjnego 

"Oświetlenie od drogi powiatowej do budynku 14A w Radostowie Dolnym", zwiększenie 

wydatków o kwotę 43.000 zł w dziale 921, rozdz. 92109, paragrafie 6050 poprzez 

wprowadzenie zadania inwestycyjnego "Rozbudowa parkingu przy świetlicy wiejskiej 

w Kościelniku", zwiększenie wydatków o kwotę 80.000 zł w dziale 921, rozdziale 92109, 

paragrafie 6050, poprzez wprowadzenie zadania inwestycyjnego "Modernizacja świetlicy 

w Henrykowie Lubańskim – rozbudowa centralnego ogrzewania. Powstałą w wyniku tych 

zmian różnicę dla zrównoważenia budżetu wnioskuję o sfinansowanie z działu 921, rozdz. 

92109, paragraf 2480 o kwotę 283.000 zł Wnioskuję o zmniejszenie w projekcie uchwały 

w sprawie zmiany chwały budżetowej na 2023 rok wydatków: w dziale 010, rozdz. 01044, 

paragrafie 6050 o kwotę 829.496,00 zł, w dziale 801, rozdz. 80195, paragrafie 4217 o kwotę 

13.526,00 zł, w dziale 400, rozdz. 40002, paragrafie 6060 o kwotę 90.000,00 zł, - w dziale 900, 

rozdz. 90095, paragrafie 6059 o kwotę 45.00,00 zł, w dziale 700, rozdz. 70005, paragrafie 4390 

o kwotę 10.000,00 zł, w dziale 921, rozdz. 92116, paragrafie 2480 o kwotę 57.891,00 zł. Nie 

wyrażam zgody na zmniejszenie planu wydatków budżetowych na rok 2023: w dziale 900, 

rozdz. 90005, paragrafie 6230 o kwotę 25.000 zł – Dotacja celowa na wymianę źródeł ciepła, 

w dziale 754, 75421, paragrafie 6620 o kwotę 15.000 zł – Dotacja celowa przekazana dla 

powiatu na inwestycje realizowane na podstawie porozumień Budowa systemu ostrzegawczego 

przeciwpowodziowego "KWISA". Wnioskuję, aby zgłoszone zmiany przyporządkować do 

odpowiednich zapisów zgodnie z klasyfikacją budżetową. Wnioskuję o wprowadzenie zmian 

w paragrafie 2:: punkt 2: zmiana kwoty: jest 47 000,00 zł, winno być: 7000,00 zł, punkt 3: 

zmiana kwoty: jest 1 580 304,00 zł, winno być: 534 391 zł, W paragrafie 3: Powstały w wyniku 

dokonanych zmian deficyt budżetu w wysokości – jest: 1 532 284,00 zł , winno być: 526 371,00 

zł, Paragraf 3, punkt 1 – jest: 1 513 635,00 zł, winno być: 521 248,00 zł, Paragraf 3, punkt 2 – 

jest 18 649,00 zł, winno być: 5 123,00 zł. W paragrafie 4: Wydatki budżetu wynoszą – jest: 

59 012 822,00 zł, winno być 59 540 213,00 zł. 

Kolejny wniosek złożyła Radna Teresa Trefler: wniosek dotyczący zmiany nazwy zadania. Jest: 

Przebudowa drogi gminnej, działka nr 1207, od 250/3 do 270 oraz 255 w Henrykowie 

Lubańskim – dokumentacja. Winno być: Przebudowa drogi gminnej, działka nr 1207, od 250/3 

do 270 oraz 255 w Henrykowie Lubańskim – dokumentacja wraz z wykonaniem 

(z pozostawieniem kwoty). 
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Wniosek do uchwały budżetowej złożył również Radny Andrzej Usyk: wniosek dotyczący 

zmiany nazwy zadania inwestycyjnego. Jest: "Wykonanie oświetlenia drogowego od budynku 

nr 15 do krzyżówki w kierunku remizy w Radostowie Górnym – dokumentacja“, wino być: 

"Wykonanie oświetlenia drogowego od budynku nr 15 do krzyżówki w kierunku remizy 

w Radostowie Górnym – dokumentacja wraz z wykonaniem“ (z pozostawieniem kwoty).  

Następnie głos zabrała ponownie Radna Małgorzata Jańczak, która zaznaczyła, że Wójt 

wspomniała, iż wnioskowane przez Radną kwoty są nieprzemyślane – Radna wzorowała się na 

załączniku inwestycyjnym do uchwały budżetowej. 

Skarbnik odniosła się jeszcze do kwot wnioskowanych przez Panią Wójt na działalność 

GOKiS-u, informując, iż dla zbilansowania budżetu niestety są pozycje, które pozostają 

niedoszacowane. Zostały one świadomie zapisane właśnie w taki sposób, ponieważ w chwili 

konstruowania budżetu nie ma możliwości wskazania źródła ich sfinansowania. Gdy skończy 

się rok budżetowy, sporządzone zostaną sprawozdania – pojawi się wynik finansowy, który 

stanowić będzie potwierdzenie zapisów finansowych, na bazie których Regionalna Izba 

Obrachunkowa uzna wskazane źródło finansowania za rzetelne.  

Radna Małgorzata Jańczak zauważyła, że w przypadku GOKiS-u możliwość wskazania źródła 

finansowania pojawi się podczas podejmowania kolejnych uchwał w spawie zmiany budżetu.  

Skarbnik podkreśliła, że aby GOKiS mógł planować i realizować swój plan, musi mieć 

zapewnione środki. 

Radna przypomniała sytuację, kiedy podczas jednego z posiedzeń komisji Radny zapytał Panią 

Dyrektor GOKiS-u o złożone wnioski na realizację przedsięwzięć. Dyrektor odparła, że 

otrzymywana dotacja w zupełności wystarcza na działalność jednostki, więc nie ma potrzeby 

uczestnictwa w konkursie wniosków. Być może mniejsza dotacja skłoni Panią Dyrektor do 

pozyskania środków z zewnątrz. 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Przewodnicząca zamknęła dyskusję. W celu 

wprowadzenia wniosków do systemu zostaje zarządzona przerwa – 30 min. 

Wznowienie posiedzenia. 

Radny Bartosz Szydlak zadał pytanie, czy zadanie, na które otrzymano dofinansowanie dotyczy 

budowy wyłącznie wiaty, czy też budowy wiaty oraz rozbudowy parkingu. 
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Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy Lubań, informując, że zadanie polega na wykostkowaniu 

placu i budowie wiaty. Zadanie ma na celu  również rozbudowę parkingu.  

Radny stwierdził, że do obecnej chwili nie pojawiła się rzeczowa informacja na temat 

omawianego zadania – był przekonany, że polega ono wyłącznie na budowie wiaty. W związku 

z powyższym Radny zadał pytanie o ile powiększony zostanie parking znajdujący się przy 

świetlicy. 

Wójt stwierdziła, że nie jest w stanie udzielić rzeczowej odpowiedzi – istniała taka możliwość 

podczas posiedzenia komisji, na którym obecni byli pracownicy merytoryczni. 

Do dyskusji włączyła się sołtys Kościelnika, informując, że wiata znajdowałaby się na końcu 

parkingu, a pozostałe 70 m przeznaczono by na miejsca parkingowe.  

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Zarządzono 

głosowanie złożonych wniosków. 

Głosowanie wniosku złożonego przez Radną Małgorzatę Jańczak. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 10 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się”, wniosek został pozytywnie przegłosowany.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

Głosowanie wniosku złożonego przez Radną Teresę Trefler. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, wniosek został pozytywnie przegłosowany.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz 

Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 
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Głosy „przeciw”: Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: Leszek Woźniak. 

 

Głosowanie wniosku złożonego przez Radnego Andrzeja Usyka. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

i 3 głosach „wstrzymujących się”, wniosek został pozytywnie przegłosowany.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Leszek Woźniak, Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Angelika Zioła. 

 

Zarządzono głosowanie uchwały w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2023 rok z uwzględnieniem przegłosowanych wniosków i zmianą zapisów 

w części normatywnej oraz w załącznikach. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy  głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, uchwała została podjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak, Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: Angelika Zioła. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubań 

na lata 2023-2032. 

Skarbnik Gminy Lubań poinformowała, iż uchwała ta jest ściśle związana z uchwałą 

budżetową.  

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie uchwały w sprawie podjęcia 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubań na lata 2023-

2032 z dostosowaniem zapisów do uchwały budżetowej. 

 W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 
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W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy  braku głosów „przeciw” 

i 5 głosach „wstrzymujących się”, uchwała została podjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak, Angelika 

Zioła, Renata Żołędziewska. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Lubań w 2023 roku”. 

Przewodnicząca poinformowała, że w uchwale należy zaktualizować podstawę prawną. 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Lubań w 2023 roku” (z aktualizacją podstawy prawnej). 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy  braku głosów „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, uchwała została podjęta. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz 

Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Angelika Zioła, Renata Żołędziewska. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Leszek Woźniak. 

 

 Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie Gminy 

Lubań. 

Przewodnicząca poinformowała, że podczas posiedzenia Komisji ze względu na potrzebę 

doprecyzowania uchwały Radni złożyli wniosek o przełożenie procedowania uchwały.  
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Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie w sprawie wniosku 

o przesunięcie terminu procedowania projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym 

na terenie Gminy Lubań do najbliższej sesji. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy  braku głosów „przeciw” 

i 3 głosami „wstrzymującymi się”, wniosek został pozytywnie przegłosowany. 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, 

Aleksandra Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Angelika Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak, Renata Żołędziewska. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań 

przeprowadzenia kontroli (dotyczy grantów PPGR). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i  braku 

głosów „wstrzymujących się”, uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, 

Renata Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lubań 

przeprowadzenia kontroli (ulica Jałowcowa w Uniegoszczy). 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie.  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 



12 
 

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciw” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, uchwała została podjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Aleksandra 

Łasica, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk. 

Głosy „przeciw”: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak, Angelika Zioła, Renata 

Żołędziewska. 

Głosy „wstrzymujące się”: Marian Kaleta. 

 

Ad. 8. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

LXXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań – godz. 17:53. Na tym protokół 

zakończono. 

 

 Protokolant    Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

 

 Marta Kaba         Teresa Trefler 

 

 


